

Sales Representative

Prestigious and luxurious Contemporary Art Gallery is seeking to fill a full-time position for a bilingual and experienced Sales Representative.

This position requires a professional and dynamic individual who is trustworthy, reliable, organized and meticulous. An educational background in Art History is mandatory. The candidate must possess excellent interpersonal and communication skills and solid customer service experience, so as to be able to build and maintain relationships and to create exceptional customer experiences with our distinguished clientele. Advanced knowledge of Microsoft Office and Photoshop are required. Physical abilities and soft skills are required for the installations of artworks and the handling and manipulation of precious objects.

A Valid driver's license is a must and knowledge of "Art Logic" is an asset.



Représentant des ventes

Galerie prestigieuse d'art contemporain recherche une personne bilingue pour un poste à temps plein au sein du département des ventes.

Ce poste requiert une personne professionnelle, dynamique, minutieuse, digne de confiance, fiable et organisée. Une connaissance des arts ou de l'histoire de l'art contemporain est obligatoire. Le candidat idéal doit avoir d'excellentes habiletés interpersonnelles ainsi qu'une solide expérience en service à la clientèle afin de pouvoir établir et maintenir des relations et de créer des expériences client exceptionnels avec notre clientèle distinguée. Connaissances approfondies de Microsoft Office et de Photoshop sont obligatoires. Capacités physiques requises pour l'installation et la manutention d'œuvres d'art.

Un Permis de conduire est obligatoire et la connaissance de "Art Logic" est un atout.